
 
 
 
Zapisnik sa sastanka Foruma za bezbjednost zajednice opštine Prijedor, održanog u 

Velikoj sali Skupštine opštine, 22.04.2010. godine, sa početkom u 13:00 časova 

 
 
 
Prisutni: 
 
Dragica Vukmir Vujaković – predsjedavajuća Foruma, Azra Pašalić – predsjednica SO 
Prijedor, Inđić Zoran – SJB Prijedor, Dragan Hrvaćanin – Crkvena opština Prijedor, 
Novaković Mile – OOTVJ Prijedor, Dragana Malić – Srednjoškolski centar, Draško Đenadija 
– Civilna zaštita, Rajko Mršić - VD Prijedor, LJubica Knežević - Opštinska administrativna 
služba, Zvonko Mann – Češka besjeda Prijedor, Damir Kajtez – koordinator RPZ SJB 
Prijedor, Rada Karajica – Centar za socijalni rad, Anja Rauš - Centar za socijalni rad, Vanja 
Dejanović – Dom zdravlja CMZ Prijedor, Sanja Munjiza – OŠ „Branko Ćopić“ Prijedor, 
Slaviša Balaban – Tempo Prijedor. 
 
 
Posmatrači: 
 
Sanja Kljajić – EUPM Banja Luka. 
 
 

Dnevni red: 

 
1. Pozdravna riječ i uvod u sastanak; 
 
2. Usvajanje zapisnika i upoznavanje sa aktivnostima preduzetim po zaključcima zadnjeg 
sastanka;  
 
3. Informacija o maloljetničkoj delikvenciji na nivou opštine za 2009. godinu; 
 
4. Razmatranje novoidentifikovanih problema; 
 
5. Izbor predsjedavajućeg Foruma; 
 
6. Ostala pitanja. 
 
 

 

 

1. Pozdravna riječ i uvod u sastanak 

 



Predsjedavajuća Foruma Dragica Vukmir Vujaković pozdravila je prisutne, zaželjela im 
dobrodošlicu, te pročitala prijedlog dnevnog reda sa eventualnim izmjenama i dopunama.  
 
 
2. Usvajanje zapisnika i upoznavanje sa aktivnostima preduzetim po zaključcima 

zadnjeg sastanka 

 
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa prošlog sastanka Foruma održanog dana 10.02.2010. 
godine, uz preporuku da se za sledeći sastanak pripreme prijedlozi propagandnih afiša po 
različitim oblastima djelovanja Foruma kada će se donijeti konačna odluka o njihovom 
štampanju i načinu distribucije građanima. 
 
 
3. Informacija o maloljetničkoj delikvenciji na nivou opštine za 2009. godinu 
 
Forum je analizirao Izvještaj o radu tima za zaštitu djece i omladine sa poremećajima u 
ponašanju i maloljetničkoj delikvenciji za 2009. godinu. Zajednička ocjena članova Foruma je 
da je stanje u ovoj oblasti zabrinjavajuće i da je zbog ozbiljnosti problema potrebno daleko 
veće angažovanje svih relevantnih subjekata u ovoj oblasti. U vezi sa tim sugerisano je 
povećano medijsko angažovanje stručnih lica iz Centra za socijalni rad, obrazovnih institucija 
i policije, kako bi se preciznije osvijetlili uzroci koji dovode do ovih pojava i pokušalo 
edukativno djelovati na roditelje, kao i na čitavo okruženje da lakše prepoznaju pojavne 
oblike delikvencije i preduzimaju adekvatne i na struci utemeljene korake u njihovoj 
prevenciji.   
 
 
4. Razmatranje novoidentifikovanih problema 
 
Kod razmatranja novoidentifikovanih problema primljena je znanju informacija grupe 
građana iz Mjesne Zajednice LJubija koja je upozorila na neuslovnost i slabu zaštitu objekata 
u kojem je smješten Matični ured LJubija, gdje se u večernjim časovima okupljaju 
maloljetnici skloni konzumiranju alkohola i maloljetničkoj delikvenciji. Građani traže od 
nadležnih subjekata da vlasnici ovog objekta preuzmu odgovornost nad objektom i da se 
spriječi njegovo često provaljivanje. 
 
 
5. Izbor predsjedavajućeg Foruma 
 
Za novog predsjedavajućeg Foruma jednoglasno je izabran Draško Đenadija, dugogodišnji 
aktivni član ovog tijela. 
 
6. Ostala pitanja 
 
Ostalih pitanja nije bilo. 
 
Sastanak završen u 14:45 časova 
Zapisnik sačinili Draško Đenadija i Dragica Janković 


